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 Z á p i s n i c a  
zo zasadnutia Komisie finančnej a správy majetku pri MsZ v Snine  

konaného dňa 11.10.2019 na MsÚ v Snine 
 
Prítomní:  Marek Gerboc 
   JUDr. Dušan Hačko    
   Ing. Michal Vohar 
   Ing. Ján Čop     

Ing. Daniel Roško   
Ing. Ján Čabala 
Bc. Nikola Lempeľová 
Ing. Monika Aľušíková, garant komisie 
Mgr. Erika Jankajová, MBA. PhD., vedúca oddelenia strategického rozvoja 
 

Ospravedlnení: JUDr. Ján Pčola  
Marián Labanič  
   

 
Rokovanie komisie otvoril jej predseda p. Gerboc, ktorý oboznámil prítomných členov 
komisie s programom:  
 
 
1. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o systéme a podmienkach poskytovania 

dotácií z rozpočtu Mesta Snina. 
 
 

K bodu 1: 
Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o systéme a podmienkach poskytovania 
dotácií z rozpočtu Mesta Snina 
O predloženom návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina o systéme a 
podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu Mesta Snina informovala prítomných Mgr. 
Jankajová, ktorá najprv poukázala na rozdiely oproti pôvodne predloženému návrhu 
i aktuálne platnému VZN a následne odpovedala na otázky prítomných. Ako súčasť 
prerokovaného materiálu boli komisii predložené aj Priority mesta Snina na rok 2020. 
Členovia komisie vyjadrili svoj postoj v diskusii s týmito závermi. JUDr. Hačko navrhol 
systém poskytovania dotácii zautomatizovať. Navrhuje v prvom rade vyčleniť veľkých 
žiadateľov (MFK, a pod.) a následne riešiť ostatných. Vytvorenie ďalšej komisie, ktorá by 
v zmysle predloženého návrhu mala posudzovať predložené žiadosti je zbytočné a degraduje 
postavenie ostatných odborných komisii pri MsZ. Ing. Vohar navrhol balík prostriedkov 
určených na dotácie – rozhodovanie o jeho prerozdelení preniesť na poslancov mestského 
zastupiteľstva. Každý poslanec tak získa možnosť stanovený limit rozdeliť medzi žiadateľov. 
p. Gerboc namieta na vypustenie režijných nákladov z účelu použitia dotácie mesta. Navrhuje, 
aby bolo možné dotáciu mesta použiť aj na úhradu časti režijných nákladov. Ďalej navrhuje 
stanoviť limity pre jednotlivé oblasti žiadateľov, aby žiadateľ vopred vedel, do akej výšky 
môže žiadateľ o dotáciu žiadať. Ing. Čabala a Ing. Roško namietali na prílišnú obsiahlosť 
priorít mesta. 
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Komisia finančná a správy majetku:  
Komisia neodporúča Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o systéme a podmienkach 
poskytovania dotácií z rozpočtu Mesta Snina schváliť. Navrhuje systém prideľovania dotácii 
zautomatizovať a sprehľadniť prostredníctvom stanovených pravidiel a limitov v zmysle hore 
uvedených návrhov. 
Hlasovanie: Za: 1Proti: 5 Zdržal sa: 1 
Uznesenie KF a SM č. 50/2019 bolo schválené. 
 
 
 
V Závere p. Gerboc poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie komisie ukončil. 
 
V Snine dňa 11.10.2019 

     
Zapísala:  Ing. Monika Aľušíková  
               
               Marek Gerboc 

predseda komisie 


